

日期：二零二五年十月二十一日(星期二)

Date：21 October 2025 (Tuesday)

時間：下午二時三十分

Time：2:30 p.m.

地點：沙田民政事務處 441 會議室

Venue：Sha Tin District Office Conference Room 441

沙田區議會 Sha Tin District Council
地區設施及工程委員會 District Facilities and Works Committee

會議通告 Notice of Meeting

1. 康樂及文化事務署公共遊樂空間改造計劃
Transformation of Public Play Spaces by the Leisure and Cultural Services Department
2. 羅棣萱女士提問：有關修繕利安邨至翠擁華庭一帶行人路路面不平問題及維護周邊設施事宜
Question Raised by Ms LO Tai-suen, Ada on the Repair of the Uneven Surface of the Pavement between Lee On Estate and Monte Vista and the Maintenance of Surrounding Facilities
3. 李貞儀小姐提問：有關優化港鐵恆安站周邊設施事宜
Question Raised by Miss LEE Ching-yee, Janet on the Enhancement of Facilities Surrounding MTR Heng On Station
4. 鄧肇峰先生提問：有關沙田公園露天劇場天幕維修事宜
Question Raised by Mr TANG Siu-fung, Calvin on the Repair of the Canopy at Amphitheatre, Sha Tin Park

5. 康樂及文化事務署沙田區康體設施管理匯報(二零二五年七月至十月)
Report by the Leisure and Cultural Services Department on Management of Recreation and Sports Facilities in Sha Tin District (July to October 2025)
6. 沙田區社區會堂管理報告(二零二五年七月至八月)
Report on the Management of Community Halls in Sha Tin District (July to August 2025)
7. 沙田民政事務處「地區小型工程計劃」項目概況
Overview of Projects under the District Minor Works Programme by the Sha Tin District Office